
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: a.van.beem@hetnet.nl <a.van.beem@hetnet.nl>  
Verzonden: maandag 19 april 2021 08:29 
Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl>; annemiekekok@ophaarlem.nl 
 
Onderwerp: RE: Locatiekeuze Domus(Plus) en Skaeve Huse.  
 
Geachte Raad, geachte mevrouw Kok, 
 
Namens de Jachtvereniging Watervrienden wil ik graag aanvullend reageren op onderstaande e-mail 
van de HJC.  Ik onderschrijf de e-mail van de HJC volledig. Wat voor hen geldt, speelt ook voor ons. 
In aanvulling daarop het volgende: 
.       JVW 
Onze vereniging heeft al bijna 50 jaar, sinds 1973, een haven aan het Spaarne. Gelegen in de 
Noordkop van de Waarderpolder.  Op ons terrein bevindt zich ook een boerderij met de status van 
Gemeentelijk Monument, door ons onderhouden. 
Al 10 jaar lang zien wij met lede ogen de ontwikkeling in het gebied aan. 
Het is volstrekt logisch dat het omliggende terrein als bedrijven terrein verder is ontwikkeld.  Die 
ontwikkeling is bijna afgerond. Het effect is wel een vrijwel volgebouwd terrein. Helaas zeer 
onoverzichtelijk, heel veel dode hoeken door alle bebouwing.  Met buiten kantooruren een soort 
niemandsland, 
zonder enige sociale controle.       
Het beeld dat namens de HJC is geschetst klopt volledig. Een bijna wetteloos gebied  met allerlei rare 
bewegingen en zeker 's-avonds en in de nacht activiteiten die ronduit verdacht voorkomen. 
Onze boerderij wordt bewoond door een (hoog)bejaard echtpaar.  Een deel van onze leden is op 
leeftijd, maar vitaal en komt ook op de fiets naar de 
haven. Kwetsbare oudere mensen.   Hun enige toegang is via de Noordkop. Als 
gezegd, steeds onoverzichtelijker door nieuw bedrijfsgebouwen. Een steeds meer dode hoeken en 
weinig overzicht. Ronduit 'unheimisch'.  Wij moeten er niet aan denken dat er incidenten komen en 
leden niet meer naar de haven durven te komen. Of dat de bewoning van het Gemeentelijk 
Monument moet worden gestaakt vanwege zorgen over de veiligheid, wat het gebouw niet ten 
goede zal komen.  
 
.       Scouting  Bim-Bakenessergroep 
 
Wij maken ons ook grote zorgen over de jeugd scouting  Bim-Bakenessergroep. 
Hun terrein en haven ligt aan het zelfde stuk Spaarne een honderd meter noordelijker.   
Veel jeugd, veel scholieren. Met natuurlijk bij uitstek ook activiteiten buiten kantooruren. Die 
kinderen moeten veilig  naar de scouting kunnen, extra risico's zijn volstrekt niet acceptabel.   
Ik kopieer de scouting groep op deze e-mail, voor het geval zij niet al zelf betrokken zijn bij de 
lopende discussie. 
 
.       Haarlemse reddingsbrigade 
In het mail verkeer zag ik niet de Haarlemse Reddingsbrigade. Die heeft net een bouwvergunning 
gekregen voor nieuwbouw aan de Mooie Nel, naast de HJC. 
Eindelijk, en zo krijgen zij weer een eigen fysieke locatie.  Ik stel mij voor dat zij ook ongelukkig zijn als 
de veilige toegankelijkheid van hun nieuwe locatie verder onder druk komt te staan.  
 
Kortom, het laatste waar wij en ongetwijfeld ook andere betrokkenen op zitten te wachten is de 
risicofactoren in het gebied nog verder te verhogen. 

mailto:annemiekekok@ophaarlem.nl


Want in alle nuchterheid zal dat toch het geval zijn bij een keuze voor een locatie van Domus(plus) en 
Skaeve Huse in  dit gebied.   
 
Met vriendelijke groet, 
Adri van Beem 
Voorzitter Jachtvereniging Watervrienden 
 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: voorzitter@haarlemschejachtclub.nl <voorzitter@haarlemschejachtclub.nl> 
 
Verzonden: woensdag 14 april 2021 23:23 
Aan: griffiebureau@haarlem.nl; annemiekekok@ophaarlem.nl 
Onderwerp: Locatiekeuze Domus(Plus) en Skaeve Huse. 
 
Geachte Raad, geachte mevrouw Kok, 
 
Tijdens de gecombineerde commissievergadering van 14 april 2021 heb ik regelmatig horen zeggen 
dat Schoteroog volgens wijkraden een geschikte locatie voor bovengenoemde huisvesting zou zijn. 
Ik vraag mij wel af welke wijkraden met een daadwerkelijke achterban op Schoteroog deze 
aanbeveling hebben gedaan. Het lijkt gezien de schaarse bewoning op Schoteroog een aantrekkelijke 
oplossing en zo help je de problemen de eigen wijk uit. 
De Haarlemsche Jachtclub is in ieder geval nooit bevraagd, wij hebben in dit project geen participatie 
ervaren. Qua veiligheid hebben wij minimaal de zelfde zorgen die bij alle locaties naar voren zijn 
gebracht. Het is zeker later op de dag en 's avonds een verlaten gebied zonder enige sociale controle 
en onze (jeugd)leden hebben geen andere keuze dan langs de Mooie Nelweg/Windturbineweg onze 
vereniging te bereiken. Hun veiligheid is van groot belang. Ik kan mij voorstellen dat dit ook 
onverkort geldt voor Jachtvereniging Watervrienden, de Roei en Zeilvereniging Het Spaarne en 
restaurant Loef. 
(ik sluit hen in kopie aan) 
Bovendien verwachten wij dat gezien de huidige beperkte bewoning de druk bij de Gemeente 
Haarlem om een goed veiligheids-/beheerplan op te zetten en duurzaam te onderhouden  ondanks 
de goede bedoelingen beperkt zal zijn. 
Ook nu al wordt het parkeerterrein 's avonds frequent bezocht voor praktijken waarvan het lijkt dat 
die het daglicht niet kunnen velen en wordt de Mooie Nelweg en het parkeerterrein voor snelheid- 
en cross wedstrijden gebruikt of wordt grof afval gedumpt. Met de komst van deze huisvesting willen 
dergelijke activiteiten eerder worden gestimuleerd dan terug gedrongen. 
 
Wij begrijpen de noodzaak voor deze huisvesting en de complexiteit in besluitvorming.  Het bestuur 
van de Haarlemsche Jachtclub wil dat bij de besluitvorming rekening gehouden wordt met de 
effecten voor de huidige gebruikers/bewoners van Schoteroog. Tijdens de commissievergadering heb 
ik over die belangen helaas niets gehoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Wilko Emmens 
 
Voorzitter 
Haarlemsche Jachtclub 
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